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Gäst 
Mötet gästades av vår förvaltare Cecilia Alm. 
 
Extrastämma fönster 
Det är dags för en extrastämma ang fönster och vi siktar på februari. Då har julmaten sjunkit undan och det 

händer inte så mycket i övrigt.  
 
Avtal 
Vi diskuterade en del avtal, bl.a. löper städavtalet ut men vi bestämda oss för att låta det löpa vidare då vi är 

nöjda med deras insats i området.  
 
Julgransplacering 
På stämman motionerades om en ny placering av mellangårdens gran men i år hinner vi inte göra det då 

detta måste beställas ca 12 veckor i förväg. Vi tar upp frågan i augusti igen. 
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